
Mieke Michiels verlaat N-VA Brecht 

Op de gemeenteraad van donderdag 12 juni heeft Mieke Michiels te kennen gegeven dat zij voortaan 

geen deel meer zal uitmaken van de oppositiepartij N-VA BRECHT. Bij wijze van een brief die bij 

aanvang niet door haarzelf werd voorgelezen maar door voorzitter en burgemeester Luc Aerts, 

verweet zij ondermeer dat N-VA 'slechte verliezers' zijn. Haar frustratie heerst al sinds de uitslag van 

de gemeenteraadsverkiezingen 2012 en de coalitievorming hieromtrent. 

'Enkel al het feit dat mevrouw Mieke Michiels het woord verliezers relateert aan N-VA zegt genoeg. 

Sinds 2012 zijn we enkel winnaars geweest in het politieke landschap, wat ook nog maar eens bevestigd 

is na de progressieve verkiezingen van 25 mei ll. Ik ben nu reeds 10 jaar actief voor N-VA , we komen dus 

van ver, maar een verliezer heb ik N-VA nog nooit kunnen noemen!' aldus fractieleidster Joziena Slegers. 

' Wij nemen akte van deze bekendmaking, al betreuren wij de wijze waarop. Dit getuigt van weinig 

moed en zeer weinig respect. Voor N-VA is het fractiegebeuren nu eenmaal groepswerk, werken in een 

hecht teamverband. Dit laatste lag mevrouw Michiels duidelijk niet.' 

Volgens voorzitter Bruno Bellens is deze overstap geen groot verlies voor de fractie van N-VA Brecht, 

al betreuren wij wel dat wij niet door mevrouw Michiels zelf op de hoogte zijn gesteld. N-VA Brecht is 

een oppositiepartij die altijd constructief werkt. De stemming van agendapunten op de 

gemeenteraad wordt via onze fractie in een democratisch teamverband vooraf goed voorbereid en 

bekeken in het licht van de burgers. Ondervinden wij nadelige gevolgen voor de Brechtenaar gaan we 

niet akkoord, vinden wij het positief voor de inwoners stemmen we mee met de meerderheid. Deze 

beslissing wordt altijd gezamenlijk genomen, nooit individueel.  

Namens alle fractieleden van N-VA Brecht kunnen wij melden dat wij ons opbouwend oppositiewerk 

dan ook blijven voortzetten op dezelfde manier. Het team ziet de overstap van Mieke Michiels zeker 

niet als een groot gemis en gaat met even veel enthousiasme verder in de ingeslagen, positieve weg. 
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